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Pan 

Krzysztof Ołownia 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie zwiększenia 

budżetów oraz rozszerzenia możliwości wydatkowanych środków 

przyznanych na funkcjonowanie rad osiedlowych – informuję, że w 

chwili obecnej trwają prace nad opracowywaniem projektu budżetu na rok 

2025, zgodnie z terminami określonymi w stosownej Uchwale Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Analizowana jest możliwość zwiększenia 

środków dla Rad Osiedlowych, ale jest to zależne od wielu czynników. Na 

ten moment nie dysponujemy jeszcze informacjami, co do kształtowania 

się dochodów z budżetu państwa, dotacji, subwencji, itp. Jeżeli sytuacja 

finansowa Gminy będzie na to pozwalała, to w nowym roku budżetowym 

zostanie zwiększona pula środków na potrzeby Rad Osiedli. 
 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Anna Niedbała 
 


